

## مجمع شركات المناعي يعين مديراً تنفيذياً جديداً للمجموعة

قطر (24 أكتوبر 2024) - في أعقاب إجتماعه الذي عقد بتاريخ 22 أكتوبر 2024، يسر مجلس إدارة مجمع شركات المناعي الإعلان عن تعيين السيد/ أليك جربوال مديراً تنفيذياً للمجموعة وذلك اعتباراً من 1 نوفمبر، 2024.

لقد عمل السيد جريوال تنفيذياً بالمناعي لمدة 20 عاماً ولديه خبرة عميقة بعمليات الشركة وفرص نموّها.

وقد كان آخر منصب له عضواً منتدباً للمناعي العالمية، وسبق ذلك شغله لمناصب المدير المالي، و مدير العمليات، والمدير التنفيذي للمناعي على التوالي، وذلك قبل توليه مسؤولية المناعي العالمية قبل أربع سنوات.

وتقدّم مجلس الإدارة بالتهنئة للسيد جريوال على تعيينه في المنصب الموسّع مديراً تنفيذياً للمجموعة.





## **Mannai Corporation Appoints New Group CEO**

**Qatar, 24 October, 2024** - Following its meeting held on 22<sup>nd</sup> October, 2024, the Board of Mannai Corporation is pleased to announce the appointment of Mr. Alekh Grewal as Group Chief Executive Officer, effective 1st November 2024.

Mr. Grewal has been an executive in Mannai for 20 years, and has deep experience of the company's operations and growth prospects.

His recent role was Managing Director International; previously he held the positions of CFO, COO, and CEO of Mannai, respectively, before he took charge of Mannai's international portfolio four years ago.

The Board congratulated Mr. Grewal on his appointment to the expanded position of Group Chief Executive Officer.

